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Interpellation angående beredskap för konsekvenserna av stoppad byggnation 
på grund av läget på bostadsmarknaden ställd till kommunstyrelsens 
ordförande Erik Andersson 

Man har den senaste tiden kunnat se rubriker om en kraftig inbromsning på 
bostadsmarknaden. I december 2022 ansåg Boverket i ett pressmeddelande att det 
fanns en "risk för mycket kraftig inbromsning av bostadsbyggandet". Detta borde ha stor 
betydelse för Täby som har många parallellt pågående bostadsprojekt. Det bör också 
påverka kommunen i avsevärd grad. Dels kan det påverka intäkterna dels bör det få 
påverkan på lokala infrastrukturprojekt som kommunen ansvarar för. 

Erik Andersson - Har Täby kommun en handlingsplan för vad som kan ske och 
finns väsentlig risk för negativa konsekvenser för ekonomi eller annat? 

F~igedemokraterna i Täby ~> -
Steven Jörsäter 


